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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over, volgens de WHO (Wereld gezondheidsorganisatie) 
teveel ingeleide bevallingen in Nederland (ingezonden 10 augustus 2015). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek waarin de WHO aangeeft de stijging van het aantal 
ingeleide bevallingen in Nederland zorgwekkend te vinden?1 

Vraag 2
Bereikten u ook al dergelijke signalen; bijvoorbeeld via gynaecologen of 
verloskundigen? 

Vraag 3
Wat vindt u van de constatering van de WHO? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat grondig onderzoek naar de onderliggende oorzaken en 
mechanismen noodzakelijk is? Zo ja, bent u bereid dat zo spoedig mogelijk in 
gang te zetten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid op korte termijn de Kamer een cijfermatig overzicht/
spiegelinformatie te sturen over het aantal ingeleide bevallingen per 
ziekenhuis in Nederland?

1 AD, 10 augustus 2015
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